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Z á p i s 

ze zasedání Zastupitelstva obce Horní Branná konaného dne 13. 3. 2023 

v budově ZŠ Horní Branná 

 

Zasedání zastupitelstva řídil starosta obce. 
Přítomni: všichni členové zastupitelstva dle prezenční listiny 

Omluveny: I. Mašková, L. Hrubá (hlášen pozdní příchod) 
Zapisovatel: Tibor Hájek 

Volba ověřovatelů zápisu: navrženy Věra Machová a Lenka Šulanová. 

ZO volí ověřovatelkami zápisu č. 3/2023 Věru Machovou a Lenku Šulanovou. 

Hlasování: pro 9 – proti 0 – zdržel(a) se.  
 

Zápis z minulého zasedání (13. 2. 2023) podepsán oběma ověřovateli. V souladu s jednacím 
řádem se starosta dotázal na případné připomínky k zápisu a usnesení z 13. 2. 2023. Nebyly 

vzneseny žádné. 
 

Členové zastupitelstva obce byli seznámeni s navrženým programem a vyzváni k jeho 

doplnění. 
Program: 

1.   Přidělení bytu v č. p. 1 

 2.   Rozpočet obce pro rok 2023 

 3.   Směna a prodej části pozemku p. p. č. 285/4 v k.ú. Horní Branná 

 4.   Prodej pozemku p. p. č. 284/2 v k. ú. Horní Branná 

 5.   Prodej pozemku p. p. č. 647/2 v k. ú. Horní Branná 

 6.   Pronájem části pozemku p. p. č. 2401/15 v k. ú. Horní Branná 

 7.   Projednání kontroly nahrazující interní audit 
 8.   Diskuze 

Starosta navrhl rozšíření programu o body: 

- Zpráva finančního výboru z 9. 2. 2023. 

- Upřesnění informace ze zápisu zasedání zastupitelstva obce z 11. 1. 2023. 

ZO schvaluje rozšířený program svého zasedání 13. 3. 2023 dle znění uvedeného v zápisu. 

Hlasování: pro 9 – proti 0 – zdržel(a) se 0.  

1. Přidělení bytu v č. p. 1: jde o byt č. 14 (51 m2), nájemné stanoveno na 67,- Kč á m2
.  Paní 

Novotná, které byl tento byt na minulém zasedání přidělen, ho odmítla. Proto byli všichni 
zájemci o tento byt osloveni znovu a zároveň byla zveřejněna informace o jeho opětovném 
uvolnění. Umožněna byla i prohlídka bytu. Zastupitelé byli seznámeni s důvody žádostí o byt. 
Způsob hlasování – tajná volba. Každý zastupitel napíše na lístek číslo zájemce o byt, kterému 
navrhuje byt přidělit. Získá-li některý ze zájemců nadpoloviční většinu, je mu přidělen byt. 
Nezíská-li nikdo nadpoloviční většinu, proběhne druhé kolo s dvěma zájemci, kteří obdrželi 
nejvyšší počet hlasů v prvním kole. Hlasy sčítá předseda kontrolního výboru. V případě 
rovnosti hlasů rozhodne dřívější podání žádosti. O byt č. 14 žádá sedm zájemců.  Byt bude 

předán příští týden (po revizi plynového kotle). 

Výsledky hlasování: 

 Jméno Datum podání žádosti 1. kolo 

1. Semelová Radka 3/2020, 7/2021 9 hlasů 

2. Bouček Petr 9/2021, 1/2023 0 

3. Motejlová Olga 7/2022, 1/2023 0 
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4. Faltová Veronika 8/2022 0 

5. Grufíková Denisa 1/2023 0 

6. Hrdličková Natálie 6. 3. 2023 0 

7. Sekyrová Zuzana 9. 3. 2023 0 

ZO přiděluje byt č. 14 v č. p. 1 Horní Branná paní Radce Semelové, . 

17:10 – příchod paní L. Hrubé (zastupitelů je 10). 

2. Rozpočet obce pro rok 2023: příjmy rozpočtu obce na rok 2023 jsou navrhovány 
46 137 348,- Kč. Výdaje jsou navrhovány ve výši 58 838 716,- Kč. Rozpočet je navrhován jako 
schodkový. Navrhovaný schodek (12 701 368,- Kč) bude hrazen z výsledku hospodaření 
minulých let. Návrh rozpočtu byl řádně vyvěšen. S připomínkou či dotazem se na OÚ nikdo 
neobrátil.  
- Největšími plánovanými investicemi pro tento rok jsou: 

• Chodník III/2955 - 10 000 000,- Kč 

• Mostní lávka přes Bohdanečský potok - 550 000,- Kč 

• Chodník směr Valteřice - 4 000 000,- Kč 

• Přístavba hasičárny Valteřice - 3 000 000,- Kč 

• Oprava rigolu dešťovka u č.p.316 a č.p. 317 - 300 000,- Kč 

• Oprava komunikace – Vápenice - 1 500 000,- Kč 

• Lom - koupě pozemku - 1 000 000,- Kč 

• Koupě nemovitosti Kobrle - 6 000 000,- Kč 

• Úprava zámeckého nádvoří - 1 000 000,- Kč 

• Úprava nádvoří DPS - 400 000,- Kč  

V návrhu rozpočtu nejsou zahrnuty tyto příjmy: 

• 2 499 929,- Kč        chodníky III/2955 - SFDI 

• 1 000 000,- Kč        DPS – MPSV, Liberecký kraj  
• 300 000,- Kč           chodníky směr Valteřice – Liberecký kraj 

• 295 000,- Kč           zisk z termínovaného vkladu 

• 150 000,- Kč          dotace na vybavení hasičů – Liberecký kraj 

V. Machová v diskuzi k rozpočtu konstatovala, že investice uváděné v rozpočtu jsou zaneseny 
v opravách a že v rozpočtu nejsou zasmluvněné příjmy a DPH. Dále uvedla, že některé položky 
jsou naddimenzované (např. valteřická hasičárna – vysoutěžena za 2 122 000,- Kč, 
rozpočtována na 3 000 000,- Kč). K nájmům z pozemků V. Machová uvedla, že jsou nízké, což 
by stálo za kontrolu. V roce 2019 byla v závěrečném účtu za nájmy z pozemků pouze částka 
4 700,- Kč – V. Machová žádá o vysvětlení na příštím zasedání. K odpadům V. Machová 
uvedla, že jejich nastavení není optimální (příjem je poplatek za komunální odpad 1 025 016,- 

plus tříděný EKO-KOM 450.000 Kč, plus prodej pytlů a pronájem popelnic 60.000 Kč, ale 
v rozpočtu ve výdajích je uvedena suma 2 500 000,- Kč plus nájemné 15.000 Kč, plus 

kompostárna 432.939 Kč ). Ve srovnání s ceníkem firmy SKS platí obec firmě EKO Jilemnicko 
o 72 % více, což jsou podmínky pro obec nevýhodné. V. Machová rozdala zastupitelům tabulku 
s porovnáním cen SKS a EKO Jilemnicko (tabulka je přílohou zápisu). V závěru uvedla, že 
občané by neměli platit poplatek za pronájem popelnic a že smlouvy na popelnice byly 
rozeslány s tím, že vypůjčitel odpovídá za škody způsobené třetí osobou. 
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Starosta obce odpověděl následovně: u soutěží nelze předem přesně odhadnout přesnou částku. 
Je nutné počítat s vícepracemi. Vždy se vyplatilo mít „finanční polštář“. Nevyužité peníze 
zůstávají v rozpočtu obce. Starosta je přesvědčen, že rozpočet je sestaven dobře, což potvrzují 
i kontroly z krajského úřadu, které oceňují nízký počet rozpočtových opatření. Na obecních 
účtech je cca 40 000 000,- Kč, což umožňuje obci investovat. 

V. Machová dále uvedla, že rozpočtové provizorium by nemělo být. 

K rozpočtu dále starosta obce uvedl, že probíhají jednání s římsko-katolickou církví o převodu 

fary a farské louky. Odpověděl také na dotazy zastupitelů z pracovního zasedání: DPH 4 593,- 

Kč = platba DPH z roku 2022, Vratka dotací – jde o nevyčerpané částky za volby do 
zastupitelstva obcí a volby prezidentské. 

ZO schvaluje rozpočet obce na rok 2023. 

Hlasování: pro 7 – proti 3 – zdržel(a) se 0. 
 

3.   Směna a prodej části pozemku p. p. č. 285/4 v k. ú. Horní Branná: žádost pana  
, . Proběhne směna pozemků p. p. č. 2420/5 (ostatní komunikace, 

ostatní plocha, 36 m2) v k. ú. Horní Branná za p. p. č. 285/4 (zahrada, pouze 36 m2) v k. ú. 
Horní Branná. Dále potom prodej části pozemku 285/4 (zahrada, 90 m2) v k. ú. Horní Branná. 
Navrhována cena 300 Kč á m2. 

ZO schvaluje směnu pozemku p. p. č. 2420/5 (36 m2) za p. p. č. 285/4 (36 m2) v k. ú. Horní 
Branná mezi obcí a panem , , a prodej části pozemku 
285/4 (90 m2) v k. ú. Horní Branná panu Aleši Malínskému, Horní Branná 106, za 300,- Kč á 
m2. 

Hlasování: pro 10 – proti 0 – zdržel(a) se 0. 
 

4.   Prodej pozemku p. p. č. 284/2 v k. ú. Horní Branná: žádost pana  ml.,  
Branná , o odkup p. p. č. 284/2 (zahrada, 94 m2) v k. ú. Horní Branná. Navrhována cena 
300 Kč á m2. 

ZO schvaluje prodej pozemku p. p. č. 284/2 v k. ú. Horní Branná panu  ml., 

, za 300,- Kč á m2. 

Hlasování: pro 10 – proti 0 – zdržel(a) se 0. 
 

5.   Prodej pozemku p. p. č. 647/2 v k. ú. Horní Branná: žádost pana ,  
, o odkup pozemku p. p. č. 647/2 (zastavěná plocha, nádvoří, 16 m2) v k. ú. Horní 

Branná. Navrhována cena 300 Kč á m2. 

ZO schvaluje prodej pozemku p. p. č. 647/2 v k. ú. Horní Branná panu ,  
, za 300,- Kč á m2. 

Hlasování: pro 10 – proti 0 – zdržel(a) se 0. 
 

6.   Pronájem části pozemku p. p. č. 2401/15 v k. ú. Horní Branná: žádost pana  
, ,  o pronájem části pozemku p. p. č. 2401/15 v k. ú. Horní 

Branná. Navrhována cena 500,- Kč na deset let. 

ZO schvaluje pronájem části pozemku p. p. č. 2401/15 v k. ú. Horní Branná panu Janu 

, , v ceně 500,- Kč na deset let. 
Hlasování: pro 10 – proti 0 – zdržel(a) se 0. 
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7.   Projednání kontroly nahrazující interní audit: V. Machová zaslala (i jménem L. Hrubé 
a L. Maňáska) návrh na rozšíření programu o tento bod. Návrh byl zaslán sice po termínu 
stanoveném jednacím řádem. Jelikož pozvánka na zasedání ještě nebyla uzavřena, byl do ní bod 
zařazen.  
V. Machová uvedla, že téma auditu hospodaření obce bylo již několikrát probíráno. Dále 
hovořila o tom, že smlouvy na současné využití lomu neprošly zastupitelstvem, a dále 

citovala daňového poradce, u něhož si nechala vypracovat stanovisko k tomuto problému: 
„Situace není jednoznačná. Situace, kdy jeden subjekt platí za pronájem pozemku a tento 
pozemek dále přenechá jinému subjektu zdarma lze posoudit jako nehospodárné zacházení s 
majetkem. Stejně tak lze akceptovat i stanovisko, že zájmem obce je zajistit nakládání s odpady. 

Posouzení záleží na konkrétní osobě posuzovatele a dále na poměru uhrazené ceny za pronajatý 
pozemek a ceně služeb účtovaná svazkem obci a jejich s.r.o. Jako čistější bychom považovali 
pozemek předat formou podnájmu a úplatně.“ Kdyby smlouvy prošly zastupitelstvem, bylo by 

to podle V. Machové čisté řešení. Starosta obce nemá ke všemu kompetence, proto je navrhován 
audit, aby bylo vše ve správné vypovídací hodnotě. Audit nemá být pranýřováním, má stanovit, 
kde jsou pochybení, co je v pořádku. 
Na otázku L. Šulanové, o jaký typ kontroly jde, V. Machová uvedla, že se jedná o kontrolu 
nahrazující interní audit formou přizvaných osob dle zákona 320/2001Sb. a vyhlášky 
č.416/2004 Sb. ve smyslu zákona č. 255/2012 Sb. Kontrolní řád. L. Šulanová se dále 
dotazovala, na základě čeho je zapotřebí provést interní audit. V. Machová odpověděla, že něco 
je nestandardně, že je nutné mít ucelený přehled a že zastupitelům nebyl předán kompletní 
přehled agendy. L. Šulanová požádala o uvedení konkrétního příkladu. Na to V. Machová 
odpověděla, že starosta obce nemůže sám projednat nákup a prodej pozemku. 
J. Kocourek se dotázal, jakým způsobem byla vybírána firma navrhovaná k provedení auditu. 
Zda bylo více oslovených firem a zda uváděná cena je 18 000,- na tři roky nebo za jednu 
kontrolu. V. Machová odpověděla, že s firmou spolupracuje město Špindlerův Mlýn; oslovena 
byla pouze jedna firma; jde o 18 000,- za první kontrolu. 
R. Šťásek uvedl, že mu chybí konkrétnost (to a to je špatně, proto navrhujeme audit). V. 
Machová uvedla, že většina zastupitelstva je vždy proti všemu, co navrhnou kandidáti za 
Změnu, kteří prostřednictvím auditu chtějí ucelený přehled o agendě obecního úřadu, aby byly 
objeveny a opraveny případné chyby. Trestněprávní odpovědnost mají všichni zastupitelé. 
Audit by „kryl záda“ i starostovi obce. 
J. Pešina by také uvítal konkrétní příklady, co je špatně. 
Starosta obce se k výše uvedenému vyjádřil následovně: moje odpovědnost je veliká, také proto 
že obec nemá zřízenou radu (stejně jako obce podobného formátu). V. Machovou zaslaná 
objednávka byla vytvořena, aniž bych byl jako zástupce obce informován. Smlouvy na využití 
lomu jsem konzultoval s krajským úřadem – jde o bezplatné využití, neporušil jsem tudíž zákon. 
Informace o kontrolách hospodaření, auditech z minulého zasedání jsem konzultoval 
s krajským úřadem, právní kanceláří D. A. S. a Svaz měst a obcí (ten jediný neodpověděl). Na 
minulém zasedání V. Machová tvrdila, že navrhne kontrolu, kterou zastupitelstvo nemůže 
odmítnout. Z konzultací s výše uvedenými ale vyplývá, že obec do 15 000 obyvatel není 
povinna provádět interní audit. Poptával jsem se i v okolí – nenarazil jsem na žádnou obec, 
která by audit realizovala. Interní audit se (dle informací z krajského úřadu) nejčastěji provádí 
při podezření nebo páchání trestné činnosti či při opakovaných závažných pochybeních 
zjištěných při přezkumu hospodaření. Nikdo neuvedl jediný konkrétní příklad porušení, 
pochybení, který by byl příčinou pro zadání auditu. Co se smluv týká – do budoucna budu 

zastupitelstvo seznamovat se smlouvami, které jsem uzavřel v rámci svých kompetencí. Jsem 
přesvědčen, že obec hospodaří správně. 
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Návrh usnesení zaslaný V. Machovou: „Zastupitelstvo obce Horní Branná schvaluje objednání 
Kontroly nahrazující interní audit formou přizvaných osob za rok 2022, na základě objednávky 
pro firmu ON-OK Libina s.r.o. se sídlem Libina č. p. 95, 788 05 Libina.“ 

Starosta obce vznesl protinávrh v tomto znění: „Zastupitelstvo obce Horní Branná 
NEschvaluje objednání Kontroly nahrazující interní audit formou přizvaných osob za rok 
2022, na základě objednávky pro firmu ON-OK Libina s.r.o. se sídlem Libina č. p. 95, 788 05 

Libina.“. O tomto protinávrhu se v souladu s jednacím řádem hlasuje dříve. Bude-li schválen, 

nehlasuje se o původním návrhu. 
Zastupitelstvo obce Horní Branná neschvaluje objednání Kontroly nahrazující interní audit 
formou přizvaných osob za rok 2022, na základě objednávky pro firmu ON-OK Libina s.r.o. se 

sídlem Libina č.p. 95, 788 05 Libina. 
Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel(a) se 3. 

 

 

8. Zpráva finančního výboru z 9. 2. 2023: předmětem kontroly bylo čerpání dotací spolků 
přidělované z rozpočtu obce Horní Branná na rok 2022. Na základě zjištěných výsledků 
finanční výbor doporučuje: 

- Vést žadatele k větší pečlivosti při dokládání vyúčtování. 
- Stanovit postup pro specifikaci čerpání spotřebního materiálu – pohonné hmoty, např. uvést, 
k jakému účelu byly PHM využity nebo ke které akci se nákup váže. 
- S ohledem na časté čerpání dotace na provozní náklady spolků by bylo vhodné stanovit 
konkrétní způsobilé a nezpůsobilé náklady na dotaci. 
- Pro snadnější kontrolu dotací sjednotit způsob vyúčtování pro všechny žadatele – např. 
využitím jednotného formuláře pro vyúčtování. 
ZO bere na vědomí zprávu finančního výboru z 9. 2. 2023. 

 

9. Upřesnění informace ze zápisu zasedání zastupitelstva obce z 11. 1. 2023. 

Smlouva s Libereckým krajem - rekonstrukce silnice III/2955 a chodníky:  
Krajská správa silnic i obec Horní Branná mají platné stavební povolení – KSSLK na 

rekonstrukci silnice III/2955 (od pomníku padlých v centu Horní Branné, směr Vrchlabí), obec 
na výstavbu chodníků a veřejného osvětlení (od pomníku padlých ke kravínu). Na svou část 
projektu (celkové náklady 8 463 567,- Kč oprava: 9 830 887 Kč* vč. DPH ) obec obdržela 
dotaci – oprava:schválení příspěvku** na akci „Silnice III/2955 Horní Branná, chodník“ - 

ISPROFOND 5517510150 ve výši 2 499 929,- Kč od Státního fondu dopravní infrastruktury. 

Dotaci je nutné vyčerpat v roce 2023. Proto v prosinci 2022 proběhlo jednání se zástupci 
Libereckého kraje, na kterém bylo dosaženo dohody o společném postupu při zadávání 
veřejných zakázek a spolupráci při stavební realizaci výše uvedené akce, kdy kraj bude 

zajišťovat veškeré administrativní, stavební úkony. Obec bude hradit své závazky a kontrolovat 
jejich plnění. Tento postup je popsán ve Smlouvě o společném zadávání veřejných zakázek a 
spolupráci při realizaci stavební akce „Rekonstrukce silnice III/2955 včetně chodníků a VO, 
Horní Branná“ ev. č.  SMHB/31/2023 s Libereckým krajem (IČO: 70891508). 
* došlo k novému nacenění položek dle nejaktuálnějších ceníků 

** dotaci obec obdrží až po podpisu smlouvy 

 

10. Diskuze: 

- starosta obce byl na minulém zasedání dotazován na množství biodpadu. Zastupitelům byla 
zaslána informace e-mailem, veřejnosti je zpřístupněna na obecním infokanále. V roce 2020 

bylo vyveženo 1001 m3, v roce 2021 1146 m3 a v roce 2022 1312,5 m3 bioodpadu. 

- starosta dále informoval o tom, že v souvislosti s víceúčelovými sportovišti podala firma S-

Vision na obec dvě trestní oznámení. V prvním případě (obnovení práv a povinností stran) 
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okresní soud rozhodl v prvním stání ve prospěch obce, ale firma se odvolala. Ve druhém 
případě (zdržení se zásahů do díla) soud doporučil firmě S-Vision žalobu stáhnout, což se také 
stalo. 

- koupě domu – Kobrlovi: starosta informoval o tom, že byly objeveny ještě dva pozemky 
náležící k objektu. I ty jsou začleňovány do smlouvy. Na celkovou schválenou cenu ale nemají 
vliv. 

- smlouva o odkoupení lomu byla uzavřena, nyní probíhá proces dělení pozemku. 
- J. Petřík vyzval k větší aktuálnosti a formální správnosti obecního infokanálu. 
- M. Hrubý konstatoval, že vzhledem k tomu, jak se „staří“ zastupitelé brání kontrole, asi vědí 
proč. Dále (na základě tabulky, kterou rozdala V. Machová během zasedání) uvedl, že obec 
dotuje firmu EKO-Jilemnicko, která navyšuje ceny. Starosta sice sedí ve správní radě, ale jak 
hájí zájmy obce, si zastupitelé neprověřují. Podpisy smluv bez vědomí zastupitelstva obce jsou 
v rozporu s řádnou péčí o obecní majetek. Ve Valteřicích byla ukončena digitalizace – vědí 
zastupitelé, o jaké pozemky obec přišla? Všichni zastupitelé nesou právní zodpovědnost. 
- starosta obce reagoval: výsledky svozu odpadů vyznívají velmi dobře. Při schvalování ceníku 
za odpady jsem v prosinci upozorňoval na navýšení některých cen. Některé okolní obce by rády 
přešly k naší svozové firmě. Zájmy obce ve správní radě EKO – Jilemnicko hájím. Údaje 
z tabulky rozdané V. Machovou v tuto chvíli nemohu komentovat, musím se s nimi seznámit. 
Nutné je spočítat vše komplexně. Celkové náklady na svoz za rok 2022 jsou cca o 300 000,- 

nižší než za rok 2021. I příjmy v roce 2022 jsou vyšší. Starosta požádal o zaslání podkladů, 
z nichž bylo při tvorbě tabulky vycházeno, což V. Machová přislíbila. 
- M. Hrubý: náklady na odpady obci neklesly – obec platí o 54 % víc, než by měla, navíc firma 

EKO je dotována. Dostala dotaci, v podstatě bianco šek. 
- starosta obce: dotován je pouze nákup pozemku, ne provoz firmy. Majitelem pozemku, na 
kterém se nachází firma EKO Jilemnicko, je Svazek obcí Jilemnicko, jehož je Horní Branná 
členem, tudíž má i podíl z ceny pozemku. 

- starosta obce se dotázal J. Buluška, zda pokračuje v zavážce cesty u rybníků na Bohdance, 
když na podzim bylo dohodnuto, že zavážení bude ukončeno a obecní cesta uvedena do 
sjízdného stavu. J. Bulušek odpověděl, že zavážení cesty pokračuje, aby do rybníků za deště 
nestékalo bahno z polí. Starosta upozornil, že zavážený materiál (cihly, stavební odpad) není 
vhodný a vyzval J. Buluška, aby se zavážením obecní cesty přestal a uvedl cestu do sjízného 
stavu. J. Bulušek konstatoval, že práce ukončí. 
 

Jednání započato: 17:00  Jednání zakončeno: 18:55 

 

Zápis vyhotoven: 15. 3. 2023 

 

 

Zapsal:   

 

 

Ověřily:                            Luboš Zimmermann, starosta 
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Usnesení č. 3/2023 
Zastupitelstva obce Horní Branná z 13. 3. 2023. 

Zastupitelstvo obce po projednání:  

1. Volí ověřovateli zápisu č. 3/2023 Věru Machovou a Lenku Šulanovou. 
2. Schvaluje rozšířený program svého zasedání 13. 3. 2023 dle znění uvedeného v zápisu. 
3. Přiděluje byt č. 14 v č. p. 1 Horní Branná paní Radce Semelové, . 

4. Schvaluje rozpočet obce na rok 2023. 

5. Schvaluje směnu pozemku p. p. č. 2420/5 (36 m2) za p. p. č. 285/4 (36 m2) v k. ú. Horní 
Branná mezi obcí a panem , , a prodej části pozemku 
285/4 (90 m2) v k. ú. Horní Branná panu , , za 300,- Kč á 
m2. 

6. Schvaluje prodej pozemku p. p. č. 284/2 v k. ú. Horní Branná panu ,  
, za 300,- Kč á m2. 

7. Schvaluje prodej pozemku p. p. č. 647/2 v k.ú. Horní Branná panu ,  
, za 300,- Kč á m2. 

8. Schvaluje pronájem části pozemku p. p. č. 2401/15 v k. ú. Horní Branná panu  
, , v ceně 500,- Kč na deset let. 

9. Neschvaluje objednání Kontroly nahrazující interní audit formou přizvaných osob za rok 
2022, na základě objednávky pro firmu ON-OK Libina s.r.o. se sídlem Libina č.p. 95, 788 05 
Libina. 

10. Bere na vědomí zprávu finančního výboru z 9. 2. 2023. 

 

 

 

 

Mgr. Tibor Hájek                                         Luboš Zimmermann 

                            místostarosta                                                     starosta 

 

 

 

Vyvěšeno:  20.3.2023 

 

Sejmuto: 
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